
Beszámoló 
TTK HÖK Kollégiumi biztos 

2016.05.10 -  2016. 09. 10. 

Szöveges beszámoló: 

KolHÖK küldöttgyűlés: 
Idén még nem lett összehívva a küldöttgyűlés. Az első ülésen valószínűleg az 

elsősök jelentkezéséről, illetve a kollégiumokba való beköltözésről lesz szó. 

Kollégiumi ügyek: 

Augusztus végén elindult az elsőévesek jelentkezése kollégiumokba, ezzel együtt 

felpörgött az e-mail áradat is. A legtöbb gólyának a neptun használatával volt 

gondja. Nagy meglepetésemre nem egy olyan gólya volt, aki valamilyen okból 

kifolyólag lemaradt az első jelentkezésről, így már csak várólistás helyben 

reménykedhet. Úgy tűnik, a határidők kommunikálásán még van mit csiszolni, de 

nem mondanám, hogy nem tettünk meg mindent, hiszen a KolHÖK részéről 

folyamatosan kaptam az emlékeztetőt, hogy osszuk meg a gólyacsoportokban a 

kollégiumi gólyák számára készített facebook csoportot. Bár nem kaptam minden 

szakterületről visszajelzést, remélem ezt mindenki megtette. A nyár nagy része 

eseménymentesen telt. Elkészült az új KolHÖKös honlapunk, amin helyet kapott 

egy remek funkció. Ez a menüpont megengedi, hogy e-mailek írása nélkül, 

közvetlenül a HÖK-ösöknek tehessük fel a kérdésünket. Az e-mailekre amint 

tudtam válaszoltam, és nagy bajról nem tudok, ami nem oldódott volna meg. 

Kémia szakterület, táborok: 

Nyáron részt vettem a velencei mentortáborban, ahol a kémiás mentorok 

megkapták utolsó felkészítésüket - és büszkén mondhatom - eddig tökéletesen 

megállták helyüket. A kémia gólyatáborban be is lettek dobva a mélyvízbe, ám 

úgy gondolom minden felmerülő krízishelyzetet a legjobban kezeltek, sikerült 

összetartó csapatokat kreálni. A gólyatábor ideje alatt is felmerült több kollégiumi 

kérdés, amelyet ha lehetett a helyszínen megoldottunk. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

Járó Kristóf 

Kollégiumi biztos  

2016.09.10 

 

 


